
Formål med mødet: Bestyrelsesmøde i Kulturhusforeningen 

Dato: 14. august 2023 

Tid: 19.00 

Sted: Karens Minde Kulturhus, Caféen 

 

Deltog: Christel, Merete, Sus, Therese, Mia, Steen E, Gunilla (ref)Personale: Vik-

tor 
 

Afbud: Dorte, Steen K 
 

Dagsorden Referat og beslutninger 
1. Godkendelse af dags-

orden 

Valg af mødeleder: Christel 

Dagsorden godkendt 

2. Gensidig orientering 

 

Hvordan har gården, barakken, pavillonen og haven funge-

ret i sommerens aktiviteter? 

En har oplevet at savne baren i pavillonen. Andre har ople-

vet at det fungerer godt. Bl.a. fordi der ofte er tre i baren 

og de frivillige kan skiftes til at være inde og høre koncer-

ten. 

Pladsen er blevet aktiveret af at flytte baren. 

Fredagsbarer fantastiske. Alle aldre og alle genrer. Dagene 

med musik var de bedste. Folk i bydelen taler om fredags-

barerne og er begejstrede. 

Udebaren er god at arbejde i og fredagsbarer ligeså. 

Sankt Hans var en vidunderlig dag, et skønt arrangement. 

Overvejelse om det at gå ud og råbe navnet på dem der 

har bestilt mad til fredagsbar. Kan man finde et andet sy-

stem? 

Viktor fortalte om de faglige overvejelser vedr. flytningen 

af baren og om nogle af de nye muligheder der er for brug 

af området og Pavillonen.  

Vi lejede plastikkrus til Skt Hans fordi det var så stort og i 

samarbejde med SydhavnsCompagniet. Dyrt men dejligt. 

 

Samtale om frivilliges mulighed for at komme på gæsteli-

sten. Gunilla tjekker op på procedurer, muligheder, info. 

 

3. Økonomisk status 

Juli 2023 

 

Status vurderes til at se okay ud. 

Møde i økonomiudvalg aftales efter mødet. 

Det er indgået en aftale med den virksomhed, som vi har 

klaget til, om at hele fakturaen bliver trukket tilbage. 

Det præcise beløb for driftstilkud og tilskud til udvidet åb-

ningstid i 2023, er endelig blevet meldt ud. Det er en lille 

smule højere end vi har turdet budgettere med. 

4. Gunilla orienterer Generel orientering fra lederen. 

Forløb med organisationskonsulent Maibritt Højbjerg. Med-

arbejderne har taget godt imod det 

Travl sommer. 

Alle er tilbage nu. 



Sagen om kommercielle lejere har hvilet en tid, og skal 

samles op igen. Uklart hvad det betyder økonomisk og ind-

holdsmæssigt. 

5. Medlemsadministration Hvordan registreres medlemmer, hvordan udsende med-

lemsmails? 

Forslag: 

Medlemsregistrering: personale 

Samle gf-materiale: personale 

Passe medlemsmail (velkomstbrev, gf-indkaldelse, gf-ind-

kaldelse, evt. nyhedsbreve, andet hyggeligt):? 

Drøftelse af hvad det at være en forening med medlemmer 

betyder og hvor vigtigt et stort antal medlemmer er. 

Dette er overvejelser og samtaler, som skal fortsætte. 

Bestyrelsen kan evt. have det in mente i den værdi- og 

fremtidsproces der starter  her i efteråret. 

 

6. Kulturpunktet 

 

Anden del af højsæsonen er i gang. Litteraturfestival, Kul-

tur for en Tudse, koncerter, Spis i Sydhavnen. Blandt me-

get andet.  

Koncertvirksomheden og kulturarrangementerne rykker in-

denfor efter ”rytmisk møder klassisk” i Pavillonen den 1. 

september. 

7. Orienteringer 

 

 

Formand: Sanne er gået af som suppleant. 

Leder: der kommer en uddannelsespraktikant i Klein-regi. 

Andre: 

8. Eventuelt 

 

 

9. Bestyrelsens lukkede 

punkt 

Indbyrdes samtale i bestyrelsen. 

 

 


